
 

Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Pružine, zo dňa 27. marca 2024 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program: tvorí prílohu zápisnice  

 

 

K bodu 1:  

      Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Michal Ušiak. Privítal 

prítomných poslancov a občanov, ktorí sa zasadnutia zúčastnili. Zároveň ospravedlnil  p. Františka 

Gálika a Ing. Jarmilu Kušnierovú, ktorí sa rokovania nemohli zúčastniť. 

 

 

K bodu 2: 

      Starosta predložil poslancom program zasadnutia, ku ktorému neboli vznesené žiadne 

pozmeňujúce návrhy a preto dal o ňom hlasovať: 

              Za - 8                                        Proti - 0                                Zdržal sa - 0 

 

      Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice.  

 

- Do návrhovej komisie navrhol:  Predseda - Ing. Jaroslav Beňadik                                                                                                                                                                 

                                                      Členovia – p. Anton Gábriš 

                                                                        p. Roman Hija 

 

O tomto návrhu dal hlasovať: 

             Za - 8                                        Proti - 0                                  Zdržal sa - 0  

 

- Za overovateľov zápisnice navrhol:  p. Dušan Jance, 

                                                             p. Pavol Priedhorský 

 

O tomto návrhu dal tiež hlasovať:  

              Za - 8                                      Proti - 0                                   Zdržal sa - 0  

 

 

K bodu 3: 

      Starosta predložil návrh na dodatok č. 2/2024 k Všeobecne záväznému nariadeniu č.1/2023 

o určení príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevkov na režijné náklady 

a podmienky úhrady v školskej jedálni v zmysle návrhu. Réžia bude od 1. apríla 2024 v sume 2,32 

€ a cena obeda v ŠJ v sume 4,52 € t. j. navýšenie réžie o 0,12 €. 

 

Starosta dal o tomto návrhu hlasovať: 

              Za - 8                                       Proti - 0                                    Zdržal sa - 0  

 

 

K bodu 4: 

      Starosta obce  oboznámil poslancov so záverečným účtom obce za rok 2023. Tento materiál 

im bol vopred doručený. Súčasťou záverečného účtu je aj hodnotiaca správa k programovému 

rozpočtu k 31.12.2023. Starosta obce poslancov oboznámil aj so stanoviskom hlavnej 



kontrolórky k záverečnému účtu obce za rok 2023. Stanovisko bolo tiež vopred doručené 

poslancom.  

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu, poslanci nemali žiadne pripomienky.  

 

Starosta dal o záverečnom účte obce bez výhrad za rok 2023,  hodnotiacej správe 

k programovému rozpočtu za rok 2023  a tvorbe rezervného fondu z výsledku hospodárenia za 

rok 2023 v sume 138.475,11 € hlasovať: 

               Za – 8                                    Proti – 0                                   Zdržal sa – 0 

 

- Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému 

účtu obce za rok 2023. 

 

 

K bodu 5: 

     Majetkové priznanie za rok 2023 predložili starosta obce, hlavná kontrolórka obce, 

riaditeľka Základnej školy a riaditeľka Materskej školy komisií zriadenej pri obecnom úrade.  

Ing. Jaroslav Beňadik, ako predseda komisie informoval poslancov, že všetky majetkové 

priznania za rok 2023  boli podané v termíne a obsahovali všetky náležitosti.  

 

- Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie majetkové priznanie za rok 2023 starostu 

obce, hlavnej kontrolórky obce, riaditeľky ZŠ Štefana Závodníka a riaditeľky MŠ. 
 

 

K bodu 6: 

      Starosta informoval o územnom konaní k stavbe DSS a návrh na zámenu pozemkov o výmere 

292 m² s p. Viktorom Kvaššayom na uloženie inžinierskych sietí a o vypracovaní geometrického 

plánu.  

 

O tomto návrhu dal tiež hlasovať:  

              Za - 8                                      Proti - 0                                   Zdržal sa - 0  

 

 

K bodu 7: 

      Starosta predložil žiadosti ZŠ Štefana Závodníka o úpravu rozpočtu nasledovne: 

- preklasifikovanie kapitálových výdavkov v sume 3.000,- € na bežné výdavky (podlaha) 

- navýšenie rozpočtu v príjmoch obce na asistentov učiteľa a vo výdavkoch ZŠ o 42.000,00 € podľa      

aktuálne platných kódov zdroja 

- navýšenie rozpočtu ZŠ o 12.505,00 € na dobropisy a vo výdavkoch na prevádzku ZŠ  

- žiadosť o poskytnutie dotácie v sume 1.750,00 € na bežné výdavky – výmena dverí 

 

Starosta dal o návrhu hlasovať: 

             Za - 8                                         Proti - 0                                         Zdržal sa – 0 

 

 

 

K bodu 8: 

      Starosta informoval o konaní zápisu do 1. ročníka pre školský rok 2024/2025 v ZŠ Štefana 

Závodníka  v Pružine, ktorý sa uskutoční v dňoch 15.04.2024 a 16.04.2024 v čase od 13.00 – 17.00 

hod. v budove ZŠ Štefana Závodníka. 

 

Starosta dal o tejto informácií   hlasovať:  

              Za - 8                                       Proti - 0                                          Zdržal sa - 0  



K bodu 9: 

      Starosta informoval o pripravovanej projektovej dokumentácií na vybudovanie miestnej 

prístupovej komunikácie pre IBV v časti Priedhorie – Bobot a o vypracovaní geometrického plánu. 

Plánuje stretnutie s majiteľmi pozemkov a jednať s nimi. 

 

Starosta dal o tomto návrhu  hlasovať:  

              Za - 8                                       Proti - 0                                          Zdržal sa - 0  

 

 

 

        

K bodu 10: 

      Starosta predložil správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Ing. Jarmily Kušnierovej za 

rok 2023 

 

Starosta dal o návrhu hlasovať 

             Za - 8                                          Proti - 0                                         Zdržal sa - 0 

 

K bodu 11: 

      Starosta predložil žiadosti: 

-Mgr. Peter Valášek s manželkou Mgr. Miroslavou Valáškovou, bytom Brezany – výstavba 

rodinného domu na parcelách KN C 721/1, KN C 721/2, KN C 722/1, KN C 724/1, (LV 2168). 

Uvedené parcely sa v schválenom územnom pláne obce Pružina nenachádzajú v lokalite určenej 

pre výstavbu rodinného domu. 

 

- p. Katarína Špániková sa spýtala, či tam nie je problém s vodou. 

 

Starosta odpovedal, že oni sú si toho vedomí, aké majú možnosti. 

 

O tomto návrhu dal starosta hlasovať: 

             Za - 7                                   Proti - 0                                                 Zdržal sa – 1 

 

-Občianske združenie Chmelisko - prenájom parcely KN E 889 o výmere 7779 m² za účelom 

náučného chodníka a poľovníckeho posedu. 

 

- Poslanci vyzvali p. Jozefa Kuca, aby pripravil jednoduchý návrh do najbližšieho 

zasadania OZ. 

Žiadosť bola presunutá na najbližšie zasadnutie OZ. 

 

-Ing. Marián Vlnieška, bytom Považská Bystrica – ponuka na odpredaj časti parcely KNE 

10499, ktorá sa nachádza pod miestnou komunikáciou v miestnej časti Mlynište za 3,50 €/ m². 

 

O tomto návrhu dal starosta hlasovať: 

             Za - 3                                Proti - 0                                                Zdržal sa – 5 

 

-Mgr. Mária Šebáková – zmena otváracích hodín v školskej knižnici v ZŠ Štefana Závodníka 

– zrušenie otváracích hodín knižnice v piatok pre verejnosť z dôvodu malého záujmu. Knižnica 

bude otvorená od pondelka do štvrtka.  

 

O tomto návrhu dal starosta hlasovať: 

             Za - 8                               Proti - 0                                                Zdržal sa – 0 



 
K bodu 12: 

      Starosta informoval o realizovaných a pripravovaných projektoch: 

- Komasácia v miestnej časti Briestenné, ktorá sa už dostáva do finálnej fázy.  

-Program rozvoja a príslušnej územnoplánovecej dokumentácie, ktoré je povinnou prílohou 

pripravovanej ŽoNFP, výzva „vodozádržné  opatrenia na adaptáciu na zmenu klímy v sídlach 

a krajine.“ 

-DSS  

-Rozšírenie kapacity MŠ 

-Vybudovanie chodníka na dolnom konci – čaká sa na zverejnenie výzvy 

 

- p. Katarína Špániková sa spýtala, či je plánovaná komasácia aj v obci Pružina. 

Starosta odpovedal, že sa musí najskôr ukončiť komasácia v Briestennom a potom by sa plánovala 

aj v obci Pružina. 

 

- p. Dušan Jance sa spýtal na vodné nádrže, či sú obmedzené na m², či by sa to nedalo využiť 

pri bytovke s.č. 1040, kde je problém s parkovaním 

Starosta odpovedal, že to preverí, pokiaľ by to bolo možné, zaradí sa to do projektu. 

 

- p. Katarína Špániková sa spýtala na prístavbu MŠ v obci Pružina 

Starosta odpovedal, že sa čaká na finálny rozpočet a bude sa podávať žiadosť.  

 

- p. Roman Hija sa spýtal na opravu hlavnej cesty, kedy je v pláne. 

Starosta odpovedal, že cesta od Reštaurácie Včielka po starú strekáreň sa bude opravovať, obstaráva 

to VUC Trenčín, sme tam zaradení, je to ich investícia. 

 

 

K bodu 13: 

      Starosta predložil - Zmeny v rozpočte obce Pružina k 27.03.2024 podľa predloženého návrhu, 

k čomu otvoril diskusiu.  Poslanci nemali pripomienky k navrhovaným zmenám rozpočtu.  

 

O tomto návrhu dal starosta hlasovať: 

             Za - 8                                Proti - 0                                                Zdržal sa – 0 

 
K bodu 14: 

 

Starosta predložil kontrolu uznesení z minulého zastupiteľstva. 

-Stretnutie s p. Ševčíkom ohľadom lekárne – majú naplánované stretnutie. Stretli sa v januári aj 

s pani, ktorá mala nastúpiť ako lekárnička, mala vybavené aj miesto v MŠ pre dieťa, ponuku 

odmietla. Môže sa mu vypovedať zmluva, nakoľko je s ním ťažká komunikácia. 

 

-Zápisnica, ktorá nebola zverejnená obvyklým spôsobom sa zverejnila. 

 

-O opravu poklopu pri p. Ševčíkovi starosta požiadal SSC. 

 

-Časť cesty medzi Pavlom Hlubinom a Martou Majtánovou sa doplnila posypovým materiálom. 

 

-Zvonček na bytovke A – starosta informoval o tom  p. Jána Haviara, mal to opraviť. 

 

-Prehĺbenie potoka pri bytovke „B“ – bude sa to robiť v najbližšej dobe pri priaznivom počasí. 

 

-Posypový materiál v lokalite 100 domov sa doplnil. 



 

-Zosúladenie rokovacieho poriadku OZ s aktuálnou legislatívou – v roku 2007 sa robil rokovací 

poriadok, starosta sa nebráni tomu, ak chcú poslanci niečo zmeniť, doplniť. Musia si to schváliť. 

 

- p. Katarína Špániková sa spýtala na smetný kôš, ktorý sa mal presunúť na tržnicu a na 

zmluvu ohľadom solárnych panelov na ZŠ Štefana Závodníka. 

Starosta odpovedal, že smetná nádoba bude presunutá a stanovisko k zmluve prinesie hneď, ako mu 

to p. Kubovičová pripraví. Nakoľko bola dlhodobo PN, nedalo sa to skôr riešiť. 

 

 

K bodu 15: 

   Starosta obce navrhol udeliť p. Jánovi Veličovi pri príležitosti jeho životného jubilea – 100 rokov 

cenu starostu, príspevok 200,00 €  a zároveň poslancov pozval na túto slávnosť. 

 

O tomto návrhu dal starosta hlasovať: 

             Za - 8                               Proti - 0                                                Zdržal sa – 0 
 

 

 

 

K bodu 16: 

   Starosta otvoril diskusiu: 

-  PharmDr. Mária Toporová upozornila na nebezpečnú jamu pri reštaurácií u sv. Huberta. 

Tiež sa spýtala na situáciu s WC pri kostole. 

 

Starosta odpovedal, že sa pôjde pozrieť na jamu pri reštaurácií u sv. Huberta a ohľadom WC pri 

kostole odpovedal, že sa vždy vyčistia. Pán farár s p. Kvaššayom plánovali  WC v miestnosti, kde 

sú čistiace prostriedky. Je plánovaná rekonštrukcia na dome smútku a tam je plánované aj WC. 

Pôjde sa pozrieť na tie staré, v akom stave sú a čo sa dá s nimi robiť. 

 

- p. Katarína Špániková upozornila na voľne behajúcich psov, hlavne na psa p. Ľubomíra 

Haviara. Ďalej sa spýtala na cestu v časti Bobot, či sa to riešilo, aby sa predišlo v zimnom 

období nebezpečnej situácií (namrznutá  a zľadovatelá). Informovala sa aj na orezanie lipy 

na Priedhorí. 

 

Starosta p. Haviara už niekoľkokrát upozorňoval a konštatoval, že za každého psa je zodpovedný 

majiteľ. Ohľadom cesty III. triedy v časti Bobot upozorňoval majiteľov nehnuteľností, aby si 

prekopali pozdĺžne odvodnenia pri ceste. Čo sa týka orezania stromov, bude vypnutá v apríli na 

Priedhorí elektrika, tak sa to bude riešiť.  

 

- p. František Nemec upozornil na osvetlenie  pri rodinnom dome  p. Ďuronkovej, s.č.24. 

 

Starosta prisľúbil, že to vyrieši, 

 

- p. Vladmír Kostelánsky sa spýtal, prečo p. Koštial nemôže vyvážať žumpu do čističky ku 

nám, ale až do Streženíc, náklady sú potom vyššie. 

 

Starosta odpovedal, že od roku 2023 kvôli uhynutému jeleňovi ku nám chodí enviropolícia, tak p. 

Koštial radšej chodí do Streženíc 

 

- p. Vladimír Kostelánsky sa spýtal na možnosť dohody s p. Stanislavom Mlyniským 

ohľadom napojenia na kanalizáciu ulice smerom ako je firma Krovmont. 



 

Starosta prisľúbil, že sa uskutoční stretnutie s majiteľmi za účelom vybudovania vetvy kananlizácie 

do uličky. 

 

 

- p. Dušan Jance upozornil na vypaľovanie trávy v tomto období. 

 

Starosta prisľúbil, že sa spraví vyhláška v obecnom rozhlase. 

 

- Ing. Jaroslav Beňadik sa spýtal, či by nemohol byť zverejnený kalendár podujatí 

v kultúrnom dome. Tiež treba zverejniť program hodov. 

 

Starosta prisľúbil, že sa kalendár podujatí a aj program hodov zverejní na webovej stránke obce. 

 

- p. Jozef Kuco sa spýtal na opravu fasád bytoviek pri MŠ. Spýtal sa aj na oplotenie 

kompostéra pri zbernom dvore.  

 

Starosta odpovedal, že plánuje zamestnať maliara, ktorý by sa tomu venoval. Na malovanie fasády 

oslovíme fy , ktorá predloží rozpočet. Oplotenie kompostéra pri zbernom dvore sa bude riešiť 

komplexne , momentálne nie je potreba ohrádzať tento priestor . 

 

 

K bodu 17: 

      Návrh na uznesenie predložil Ing. Jaroslav Beňadik 

 

Starosta dal o predloženom návrhu hlasovať: 

             Za - 8                                              Proti - 0                                                    Zdržal sa – 0 

 

 

 

K bodu 18: 

      Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť, poprial všetkým príjemné prežitie 

Veľkonočných sviatkov a zasadanie OZ ukončil. 

 

 

 

 

 

Zapísala: Jana Haviarová 

 

 

Overovatelia zápisnice: p. Dušan Jance 

 

                                         p. Pavol Priedhorský 

 

                                                                                                  

                                                                                                         Michal Ušiak 
                                                                                                                starosta obce 


